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Abstract (en)
[origin: ES255404U] This racked section is of the metal twin-U type whose middle legs are joined together by the rack properly speaking and whose
lateral legs are smaller in height than the preceding ones. It is fitted with ribbons of a flexible material which hide the means for fixing to their support
the bottoms of the U of the section. This fixing is obtained by providing along one of the edges of these ribbons means for clipping to the lateral legs
of each U. The opposite edge of each ribbon is in the form of a thin lip overhanging the rack so as to partially hide it while allowing the introduction
therein of brackets, stops, etc.

Abstract (fr)
Ce montant à crémaillère est du type de profilé métallique à section en double U dont les branches médianes sont réunies par la crémaillère
proprement dite et dont les branches latérales sont moins hautes que les précédentes. Il est équipé de rubans en matériau souple qui cachent les
fixations sur leur support des fonds de l'U du profilé. Cette fixation est obtenue en prévoyant le long d'un des bords de ces rubans des moyens de
clipsage sur les branches latérales de chaque U. Le bord opposé de chaque ruban est en forme de lèvre mince surplombant la crémaillère pour le
cacher partiellement tout en permettant l'introduction des consoles, butoirs etc.
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